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We houden je elke maand op de hoogte van al het nieuws van de SP in Hulst. 
Reageren? Tips? Stuur een mailtje naar hulst@sp.nl. Alle links in de nieuwsbrief zĳn aanklikbaar.

HET ROOKGORDIJN RONDOM HET WK VELDRIJDEN 2026 IN HULST
WK Veldrijden in 2026 in Perkpolder of op en rond de wallen in Hulst? 

In 2021 heeft de provincie samen met de gemeente Hulst 
een succesvol bid uitgebracht om het WK veldrĳden 2026 
in Hulst te laten organiseren. Bĳ de presentatie van het bid 
is uitdrukkelĳk gesteld dat Perkpolder de locatie voor het 
evenement is. Op 23 augustus stellen gedeputeerde De 
Bat en wethouder Hageman in de media als reactie op 
een kritisch stuk van onze afdeling in Hulst dat de 
provincie en gemeente niet gaan over de locatie.

Provincie en Hulst gaan niet over de locatie, maar is 
dat wel zo?
Nu zeggen wethouder en gedeputeerde dat de gemeente 
en de provincie niet gaan over de locatie. Maar op 7 juli 

2021 stonden diezelfde wethouder en gedeputeerde 
glimmend van trots voor de camera van Omroep 
Zeeland te vertellen dat de gemeente Hulst samen met 
de Provincie Zeeland bĳ de internationale wielrenunie UCI 
een bid (aanbod tot organisatie) hadden uitgebracht om 
het WK veldrĳden in 2026 in Hulst te organiseren. 

Perkpolder is dé locatie volgens de wethouder
Dit zei Hageman over de locatie: “De locatie is 
Perkpolder. Dat kan ook niet anders, want we zullen daar 
enorme logistieke voorbereidingen moeten doen. Dat 
heeft onder andere te maken met de publieksaantallen. 
Dat kan oplopen op zo'n zondag tot 80.000 mensen.” 

Hulst en provincie bepalen wel de locatie
Dus het zĳn wel degelĳk de gemeente en de provincie die 
de locatie bepalen. Sterker nog, de UCI stelt eisen aan de 
informatie die in het bid moet staan. Zo ben je onder 
andere verplicht om de exacte locatie te omschrĳven en 
hoe het met de toegankelĳkheid is gesteld: waar zĳn er 
(snel)wegen, waar de parkeerplaatsen. Met andere 
woorden: de gemeente en Provincie nodigden zichzelf 

met het bid uit om gastheer van het evenement te zĳn en 
de gastheer bepaalt waar het feestje plaatsvindt. Een 
feestje met 80.000 of 60.000 (dat is het meest recente 
genoemde aantal) wielerfans past niet op en rondom de 
vestingwallen. Waarom wordt dan op deze locatie 
aangekoerst?

Afgewezen vergunning
De woordvoerder van stichting Vestingcross stelde 
zomaar uit het niets en plompverloren in een interview op 
een wielerblog dat de provincie voor Perkpolder de 
vergunning heeft afgewezen. De reden: stikstof. Dat is 
vreemd want de gedeputeerde ontkent in de krant dat 
stikstof de reden zou zĳn geweest, maar hĳ was wel 
voorstander van Hulst als locatie. 

Waar is de logica? 
De provincie en gemeente brengen een bid met locatie 
Perkpolder uit, de UCI kent het evenement aan 
Perkpolder toe en dan zou de provincie de vergunning 
afwĳzen? We vragen ons af of er wel een formele 
vergunningsaanvraag is geweest. 

Wat kost het en wat levert het op?
De provincie heeft € 50.000 aan het bid bĳgedragen. De 
bĳdrage van de gemeente Hulst aan het bid is onbekend. 
De provincie en gemeente zĳn door de UCI verplicht om 
financieel garant te staan. De wethouder sprak bĳ de 
presentatie in 2021 over € 380.000. De gemeente heeft 
daarbovenop € 400.000 voor het WK gereserveerd. Wat 
de provincie voor het evenement heeft gereserveerd is 
niet bekend. 

Het blĳkt uit onderzoek dat sportevenementen nooit de 
beloofde financiële opbrengsten bieden. Er wordt zelden 
een (immateriële) kosten-batenanalyse gemaakt. Als we 
de nu bekende bedragen bĳ elkaar optellen hebben we 
het al over veel geld voor een vierdaags evenement. Geld 
dat je niet kunt gebruiken voor investeringen in goed en 
fijnmazig openbaar vervoer, onderhoud en aanleg van 
veilige fietspaden, sociale woningbouw of voorzieningen 
voor de jeugd. Onze conclusie is dat je als overheid beter 
in de samenleving kunt investeren dan in een kortstondig 
durend evenement waarvan de opbrengst ongewis is.

SP-ZEELAND STELT VRAGEN

Onze fractie in de provincie heeft schriftelĳke vragen
over deze zaak gesteld. De belangrĳkste vragen zĳn 
hoeveel geld heeft de provincie al in de organisatie 
gestoken en hoeveel geld zĳ eventueel nog  in het 
evenement gaat steken. De fractie wil ook graag het bid 
document inzien en weten waarom de draai wordt 
gemaakt om het WK veldrĳden te verplaatsen van 
Perkpolder naar de vestingwallen. 

https://Hulst.sp.nl
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https://youtu.be/5xXk-5aknQY?si=-G11sSgzKIOTSYxS
https://youtu.be/5xXk-5aknQY?si=-G11sSgzKIOTSYxS
https://www.wielerflits.nl/nieuws/geen-vergunning-voor-wk-2026-in-hulstse-perkpolder-nieuwe-locatie-op-het-oog
https://www.pzc.nl/sport-in-zeeland/wk-2026-is-toch-in-hulst-met-renners-over-een-ponton-en-hulp-vanuit-de-formule-1~a94d9d4c
https://hulst.sp.nl/sites/hulst.sp.nl/files/attachments/artikel_44_vragen_wk_cyclocross_2026_hulst.pdf
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KERNGROEP

De kerngroep is  de plaats waar je op een leuke manier meer te weten kan komen over wat er in de afdeling 
speelt, waar je ideeën en tips welkom zĳn. 

De bĳeenkomsten van de kerngroep zĳn vrĳ toegankelĳk voor leden van de afdeling, maar we vinden het fijn als 
je via hulst@sp.nl laat weten of je komt. Dinsdag 15 oktober komen we weer bĳ elkaar. Je vindt ons in Den 
Dullaert, Sportlaan 24 Hulst. We beginnen om 19.30 uur.

Kom je ook meepraten, meedenken en meedoen?

RAPPORT MET UITKOMSTEN PETITIEBUSLIJN 19 OVERHANDIGD. 

Woensdag 4 september heeft Patrick Keizer bĳ de niet 
meer in gebruik zĳnde halte in Nieuw-Namen het 
rapport met de uitkomsten van de petitie over buslĳn 
19 overhandigd aan wethouder Depauw. 

Bĳ de overhandiging waren ook twee mensen die de 
petitie hebben ondertekend. De wethouder heeft 
toegezegd om de petitie ook onder de aandacht van 
de provincie te brengen.

Halte aan de ring van Antwerpen
De SP-fractie in Provinciale Staten wacht nog op de 
uitwerking van hun aangenomen voorstel om ergens 
aan de ring van Antwerpen Connexxion te laten 
stoppen, zodat reizigers makkelĳk kunnen overstappen 
op de snelbus richting Antwerpen. Wordt vervolgd...

Zoals je misschien al hebt gelezen in de krant of gehoord op de radio heeft 
ZorgSaam flinke financiële problemen. Daarom is er dit jaar al 10% 
bezuinigd op de ouderen- en ziekenhuiszorg. 

De afdeling neurologie is gesloten en omdat de oogheelkunde wordt 
uitbesteed aan een commercieel bedrĳf zĳn de oogartsen opgestapt. Voor 
volgend jaar heeft Zorgsaam een bezuiniging van maar liefst 14,5 miljoen 
euro aangekondigd.

De drie Zeeuws-Vlaamse SP-afdelingen en onze fractie in de provincie 
Zeeland vinden dat het zo niet langer kan. We willen aan de slag met de 
problemen bĳ ZorgSaam. Als eerste stap hebben de fracties in de 
provincie, Terneuzen en Sluis vragen over ZorgSaam gesteld. 

Maar we hebben jouw hulp en kennis nodig. Dus als je werkt bĳ 
ZorgSaam, je cliënt/patiënt bent of op een anderre manier betrokken wil je 
dan je ervaringen en kennis met ons delen? Dat kan simpel door een 
mailtje te sturen naar hulst@sp.nl.
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